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PREDLOG 

oktober 2021 

 

Številka: 900-9/2021-8IZ 
Datum: 16.7.2021 

 
Z A P I S N I K 

 
 
8. izredne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, potekala v prostorih Občine Destrnik, Janežovski 
Vrh 42, 2253 Destrnik (sejna soba), v petek, dne 16. 7. 2021, ob 18:00 uri. 
 
Sejo je na podlagi 24. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Destrnik (Uradni vestnik Občine 
Destrnik, št. 10/10 – uradno prečiščeno besedilo in 14/14, Uradno glasilo slovenskih občin, št. 29/2021) 
sklical in vodil Franc Pukšič, župan Občine Destrnik, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in 
ugotovil sklepčnost seje. 
 
Prisotni: Robert Simonič, Marjan Lovrec, Marjan Lozinšek, Andrej Zelenik, Mitja Zelenko, Matej 
Sužnik, Elizabeta Fras, Anton Žampa, Branko Horvat, Branko Goričan.   
Opravičeno odstotni: / 
Neopravičeno odsotni: / 
Ostali prisotni: Franc Pukšič - župan, Vlasta Tetičkovič-Toplak – direktorica občinske uprave, Sonja 
Mahorič, Vesna Marinič – občinska uprava. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan poda v obravnavo naslednji predlog dnevnega reda: 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA 
 

1. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Destrnik za leto  
2021;  

2. Podelitev stavbne pravice za namen gradnje doma starejših; 
 
Župan odpre razpravo. Ker razprave ni bilo, župan poda predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Občinski svet Občine Destrnik je soglasno potrdil dnevni red. 
 
Ad.1. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Destrnik za leto 
2021; 
Župan pove, da gre za rebalans proračuna, ker smo dobili možnost nakupa poslovnih prostorov nazaj in 
sledimo cilju vse na enem mestu. Nekatere stvari je potrebno še urediti, kot je plačilo Plan B, energijska 
sanacija šole in obnova Volkmerjevega doma. Spreminja se tudi načrt razpolaganja s stvarnim 
premoženjem. Na prihodkovni in odhodkovni strani so manjši prihodki in odhodki, zaradi možnosti 
odkupa celotnega premoženja v občinski stavbi. 

Marjan Lovrec, predsednik odbora za finance, pove, da je na 11. redni seji odbor obravnaval drugi 
rebalans proračuna za leto 2021, po razpravi smo rebalans sprejeli in odbor predlaga, da ga občinski svet 
sprejme. 

Župan odpre razpravo.  

Branko Goričan pove, da pozdravlja to potezo, da bodo občinski prostori, kjer so bili. Zanima ga, kdaj 
se bo realiziralo in kdaj bodo prišli prostori v last občine.   

Župan pove, da kmalu, saj je občina likvidna, potrebno je le speljati postopek. 



PREDLOG 

oktober 2021 

Branko Horvat pove, da so že od začetka opozarjali, da ni prav, da se prostore prodaja in pozdravlja, da 
se kupijo nazaj, da ostanejo prostori skupaj. Opozori, naj se preveri, ali bi bilo pri parceli v Jiršovcih 
potrebno predhodno odmeriti cesto. Glede navedb, da je bila opozicija proti pošti, pove, da jih moti, da 
se pol milijonski projekt obnove stare občine pelje le za pošto. Veliko se mu zdi za revijo Občan 14.000 
EUR, glede na to, da imata župan in direktorica predogled in nekaterih vsebin ne želijo objavljati, tudi 
14.000 EUR za BKTV preveč, saj si naši občani znajo pogledati seje in je nepotrebno naknadno izjave 
dajati. Glede zadolževanja pove, da sedaj se ne zadolžujemo, smo pa imeli pri proračunu za leto 2021 
26 postavk za prodajo.  

Matej Sužnik upa, da se s tem končuje razprava, kje bo imela občina imela prostore, upa da bomo gledali 
naprej in iskali dobre rešitve. Rebalans bo podprl. 

Elizabeta Fras, pove, da je pregledala rebalans. Prav je, da smo v tej stavbi in gledamo naprej in ne več 
nazaj.  

Robert Simonič pove, da je bilo zelo lepo slišati pozitivne stvari od opozicije.  

Po zaključeni razpravi je župan podal predloga sklepov na glasovanje: 

Sprejme se                                                    Sklep št. 1 

»Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu  

Občine Destrnik za leto 2021, v predlagani vsebini.«  

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Sprejme se                                                    Sklep št. 2 

»Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Destrnik za leto 2021, v predlagani vsebini.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 
Ad. 2. Podelitev stavbne pravice za namen gradnje doma starejših; 
Župan pove, da je bil junija objavljen novi razpis za podelitev koncesije za institucionalno varstvo 
starejših, v prvem razpisu so nam zmanjkale 4 točke. Iščemo možnost, da smo uspešni na drugem 
razpisu, zato je potrebno podeliti stavbno pravico.  

Direktorica občinske uprave pove, da je bil 24.6.2021 objavljen razpis za institucionalno varstvo 
starejših. Na našem območju je še vedno težava s prostori v domovih za starejše. Eden od pogojev za 
pridobitev koncesije je tudi, da ima prijavitelj nepremičnino v lasti ali podeljeno stavbno pravico, zato 
predlagamo, da se podeli stavbna pravica. Razpis je podoben kot lani in pomembno je, da se stavbno 
pravico podeli, da se lahko prijavitelj prijavi.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Branko Horvat pove, da podpira, da se iščejo rešitve za dom upokojencev, sam je pa skeptičen, saj se 
odpirajo nove enote v Markovcih, Juršincih, v Žabjaku. Bo pa predlog podprl. 
 
Župan pove, da so pogoji res strožji, težji, ker je bila že podeljena koncesija za Hajdino. Člane 
občinskega sveta obvesti, da bodo imeli predvidoma avgusta korespondenčno sejo, kjer se bo potrjeval 
OPPN Zasadi, ker gre samo za formalnost. Ponovno je predvidena korespondenčna seja, da se po 
prejetih soglasjih potrdi OPPN. 
 
Po razpravi je župan podal predlog sklepa na glasovanje: 

Sprejme se                                                    Sklep št. 3 
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oktober 2021 

»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o podelitvi stavbne pravice za namen gradnje 

doma starejših na nepremičninah s parc. št. 144/2, k. o. Svetinci in parc. št. 398/2, k.o. Destrnik, v 

predlagani vsebini.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 
Ker je dnevni red 8. izredne seje sveta izčrpan, se je župan navzočim zahvalil za udeležbo in sodelovanje 
na seji in sejo zaključil ob 22.10 uri. 
 
Zapisala:  
Vesna Marinič                                                                                                                                                                                                                                                                           

Franc PUKŠIČ, 
župan Občine Destrnik 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


